
Van: ……………….. 
Verzonden: donderdag 4 juni 2020 20:17 
Aan: Griffie Noordoostpolder 
Onderwerp: 5G en gemeenten 
 
 

Deze mail is voor het college van B&W en de raad van de NOP. 

 

Vandaag bij 1 vandaag  uitgebreid aandacht voor de uitrol van 5G en de rol van gemeenten 

daarin. De burgemeester van Almere en een wethouder van Borger-Odoorn spreken hun zorgen 

uit over de manier waarop 5G momenteel wordt uitgerold.  

 

De gemeente heeft daarin weinig zeggenschap en dat vinden zij op z'n zachtst gezegd 

zorgwekkend. Zij pleiten ervoor dat gemeenten zeggenschap houden over hoeveel antennes, waar 

en wanneer antennes worden geplaatst en niet, zoals het nu gaat, de telecomproviders naar 

believen antennes plaatsen zonder overleg met gemeenten. Zij willen daarin betrokken worden en 

zeggenschap hebben. 

 

Ook socioloog Bert de Graaf pleit er voor dat gemeenten hun positie versterken hierin en met de 

centrale overheid hierover in gesprek gaan. 

 
Ook wordt er voor meer onderzoek naar schade van straling gepleit door de heer Smolders, een 
deskundige op het gebied van electromagnetische velden. 
 

Ik ben heel benieuwd hoe de gemeente NOP hier op reageert. Tot nu toe kregen burgers die zich 

zorgen maakten en bij de gemeente aanklopten te horen dat de gemeente landelijk beleid volgt en 

geen invloed/ bevoegd gezag heeft hierin. 

 

Maar als er nu meerdere gemeenten zijn, en ook de VNG laat weten dat het anders zou moeten, 

wat doet de gemeente NOP dan? 

 

Dit onderwerp is terug te kijken mocht u zelf willen zien wat er gezegd wordt. 1 vandaag, 4 juni, 

laatste onderwerp. 

 

Graag uw reactie. 

 

Hartelijke groeten, 

 

………………. 

 

 

 

 

 

 


